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Prezyde nt Miosta Wloclawe k

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wfoctawka zwracam siq z uprzejmq proSbq o wydanie
dyspozycji odpowiednim sfu2bom komunalnym by zechciaty dokonai naprawy nawierzchni
chodnika na ulicyJagiellofiskiej w czq5ci pomiqdzy ulicq Chmielnq a ul. Traugutta.
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